
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 20.5.2021 

 

 

Prítomní členovia FK:  Ing. Peter Dinga, Dagmar Ďurišová, Ing. Jaroslav Holota,            

Mgr. Daniela Kontinová, Janka Masárová                                

Ostatní prítomní:   Miroslav Stančík, Ing. Alena Hrušová, Ing. Mgr. Renáta Saková, 

                                 Alžbeta Tuková,  

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 
1. Otvorenie 

2. Vyrovnanie p. Žáček  

3. Plán činnosti HK 1.polrok 2021, 2.polrok 2021  

4. Nákup pozemku 

5. Odmena kronikárke 

6. Stanovisko HK k Záverečnému účtu obce za rok 2020 

7. Záverečný účet obce za rok 2020 

8. Rôzne 

 

 

1.Predseníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a  oboznámila ich o programe 

rokovania FK. 

 

2. Na úvod rokovania p. starostka predniesla komisii informáciu o telefonáte od p. Žáčka, 

ktorý požaduje vrátenie finančnej hotovosti, ktorú ešte v decembri 2019 zaplatil ako 

zábezpeku za byt p. Polčana v sume 1000€. Nakoľko p. Žáček požiadal o vrátenie tejto 

zábezpeky, po dohode FK mu bude zábezpeka ihneď vrátená a p. Polčanovi opätovne 

vznikne dlh na nájomnom. 

  

3. V ďalšom bode predložila hlavná kontrolórka p. Saková doplnený plán činnosti HK za 

1.polrok 2021 o tri body - vypracovanie stanoviska k rozpočtu, vypracovanie návrhu plánu 

kontrolnej činnosti na druhý polrok roku 2021 a vypracovanie správy o kontrolnej činnosti za 

rok 2021. Nakoľko bol plán činnosti už s doplnenými bodmi schválený Obecným 

zastupiteľstvom obce Vaďovce uznesením č. 14/2021 zo dňa 6.4.2021 komisia tento plán 

činnosti zobrala na vedomie. Taktiež HK predložila komisii plán činnosti na 2.polrok 2021. 

FK berie plán činnosti HK na vedomie, odporúča zverejniť plán činnosti na úradnej tabuly, 

na webovej stránke obce a schváliť na OZ. 

 

4. Nákup pozemku v súkromnom vlastníctve   

Pani starostka informovala finančnú komisiu o návrhu na odkúpenie pozemku parcela C č.997, 

vedený na LV 283, ako orná pôda vo výmere 348 m² od p. Bačovej a p. Jašovej. Zatiaľ však 

nebola ponuka o predaji písomne predložená na obecný úrad, preto je to len informácia po 

telefonickom dohovore. FK odporúča starostke obce zistiť bližšie informácie od majiteliek 

predmetného pozemku o predaji a  v prípade kúpy navrhuje najvyššiu sumu 7€ za m². 

 

5. Odmena kronikárke  

V ďalšom bode oboznámila p. starostka  členov komisie, že je potrebné vyplatiť odmenu za 

spracovanie kroniky za rok 2019 p. Vierke Bačovej. Keďže zatiaľ nebolo na obecnom 

zastupiteľstve o tejto odmene rokované, komisia odporúča vyplatiť za spracovanie kroniky za 

rok 2019 odmenu vo výške 300 €. 



 

 

 

6. Stanovisko HK k Záverečnému účtu obce za rok 2020 

 

Hlavná kontrolórka p. Ing. Saková predložila finančnej komisii písomné stanovisko HK 

k záverečnému účtu obce Vaďovce za rok 2020 a informovala prítomných o podrobne a bez 

akýchkoľvek nedostatkov spracovanom Záverečnom účte obce Vaďovce za rok 2020. Hlavná 

kontrolórka odporúča záverečný účet schváliť bez výhrad. 

 

7. Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2020 

Najdôležitejším bodom rokovania finančnej komisie bol záverečný účet za rok 2020. 

Ekonómka obce p. Hrušová zaslala členom komisie podklady k záverečnému účtu vopred, 

aby mali čas si materiál preštudovať a pripraviť otázky na objasnenie. Napriek stanovisku 

HK, že ZÚ je spracovaný bez chýb a OZ ho môže schváliť bez výhrad, boli nájdené viaceré 

chybne účtované položky, taktiež chybne uvedené dátumy a návrh záverečného účtu bol 

upravený do takej podoby, v ktorej ho finančná komisia odporúča zverejniť na úradnej tabuly 

obce a na webovej stránke obce na prípadné pripomienkovanie. Napriek dlhšej diskusii, stále 

nebolo zrejmé, aké bude celkové hospodárenie obce a aká bude celková suma, ktorá je 

navrhnutá na tvorbu rezervného fondu za rok 2020. 

 

8. Rôzne 
Na záver predsedníčka FK poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

     2.   Stanovisko HK k Záverečnému účtu obce Vaďovce za rok 2020 

     3.   Návrh Záverečného účtu obce Vaďovce za rok 2020 

 

 

 

 

                                                                                                                                   

............................................ 

                                                                                                         Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                                    predseda FK 
 

 
 
 
 


